



Aquest hotel Rural construït a l'illa de Còrsega, França ha estat creat i dissenyat de zero des de la Filosofia del Feng Shui. S'han tingut en compte l'entorn i l'estil de vida de les persones que van a dirigir-lo.

This Rural Hotel built on the Island of Corsica, France, has been created and designed from scratch using Feng Shui Philosophy, however, the environment and lifestyle of the people who will live in it have been taken into account.

Cet hôtel rural, construit en Corse, a été entièrement créé et conçu selon la philosophie Feng Shui. L'environnement et le mode de vie des personnes appelées à diriger l'établissement ont été pris en compte.



## filosofia feng shui

Respecte per l'entorn i l'estil de vida  
Feng shui philosophy | Respect for the  
environment and lifestyle

La philosophie Feng Shui | Respect de  
l'environnement et du mode de vie

Cada un dels apartaments està orientat a tenir una bona energia del Feng Shui per crear una gran experiència a l'hoste. El centre neuràlgic de el projecte que és la recepció de l'hotel en el qual hi ha una petita cafeteria en el qual s'ofereix un esmorzar saludable amb gastronomia típica de la zona. L'espai és a el mateix temps l'habitatge de la família a la planta més alta. S'ha estructurat respectant les formes, els espais i l'energia adequada per a cadascuna de les persones que van a viure-hi.

Each of the apartments is geared towards having good Feng Shui energy to create a great guest experience. The nerve centre of the project is the hotel reception, where there is a small cafeteria that offers a healthy breakfast with typical delicacies of the area. The top floor space is occupied as the family home. It has been structured respecting the forms, spaces and adequate energy for each of the people who will live in it.

Chaque appartement est conçu pour créer une bonne énergie Feng Shui et offrir aux clients une expérience inoubliable. Le centre névralgique du projet est la réception de l'hôtel, où se trouve une petite cafétéria qui propose un petit déjeuner sain avec des produits typiques régionaux. L'espace est dans le même temps public et privé, avec la maison familiale au dernier étage. Il a été structuré en respectant les formes, les espaces et l'énergie qui convient à chacune des personnes qui y vit.

